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اعلام اسامی داوران هفته اول لیگ برتر
داوران دیدارهای هفته نخست بیست و چهارمین دوره 
لیگ برتر فوتبال مشخص شــدند، بر این اساس بیژن 
حیدری قضاوت بازی افتتاحیه را بر عهده خواهد داشت.

بیست و چهارمین دوره رقابت های لیگ برتر فوتبال کشور 
از پنج شنبه ۲۵ مرداد سال ۱۴۰۳ در حالی آغاز می شود 

که تیم های داوری هر یک از این دیدارها مشخص شد.
پنجشنبه ۲۵ مرداد ۱۴۰۳

*پرسپولیس- ذوب آهن اصفهان
داور بیژن حیدری کمک ها علیرضا ایلدروم، علی احمدی، 
میثم حیــدری؛ داور VAR موعود بنیادی فرد کمک 

حسین زیاری
*ملوان بندرانزلی – گل گهر سیرجان

داور وحید کاظمی کمک ها دانیال باشــنده، اسماعیل 
احمدی و شهاب محمدی ناظر رحیم رحیمی مقدم

*استقلال خوزستان – آلومینیوم اراک
داور علی صفایی کمک ها امیرمحمد داوود زاده، حسین 

مرادی و یعقوب آشوری ناظر یدالله جهانبازی
جمعه ۲۶ مرداد ۱۴۰۳

*سپاهان اصفهان – چادرملو اردکان
داور امیــر عرب براقی کمک ها علیرضــا مرادی، هادی 

طوسی و میثم صفاری ناظر محسن ترکی
*هوادار تهران خیبر خرم آباد

داور حسن اکرمی کمک ها حسن ظهیری، میلاد قاسمی 
و کیوان علیمحمدی ناظر محمدرضا فلاح

*نساجی مازندران- فولاد خوزستان
داور سعاد وفاپیشــه کمک ها یعقوب سخندان و امین 

زاهدی و علی بای ناظر رسول فروغی
*شمس آذر قزوین – استقلال تهران

داور پیام حیدری کمک ها سعید قاسمی، محمد عطایی 
و حســین زمانی ناظر رضا سخندان؛داور VAR کوپال 

ناظمی کمک احمد محمدی
*مس رفسنجان - تراکتور تبریز

داور: محمدرضا تارخ کمک ها: محمد هاشــمی نسب، 
بهمن عبدالهی، مسعود حقیقی ناظر: اسماعیل صفیری

خطیبی گزینه اصلی فدراسیون فوتبال 
برای هدایت تیم امید

ســرمربی ســابق تیم فوتبال پیکان یکی از گزینه  های 
جدی فدراسیون برای هدایت تیم امید است.پس از عدم 
صعود تیم فوتبال امید ایران به رقابت های المپیک ۲۰۲۴ 
پاریس که هدایت آن بر عهــده رضا عنایتی بود، هنوز 
تکلیف سرمربی این تیم مشخص نشده و اسامی مختلفی 

پیرامون این موضوع شنیده می شود.
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در حاشیه برگزاری 
مجمع عمومی سالیانه هیأت فوتبال آذربایجان شرقی در 
خصوص انتخاب سرمربی تیم امید اظهار داشت: رسول 
خطیبی یکی از اصلی ترین گزینه های نیمکت تیم ملی 
امید است.لازم به ذکر است که رسول خطیبی در مراسم 
تجلیل از برترین های لیگ برتر در فصل بیست و سوم نیز 
گفته بود: درباره تیم امید مهدی تاج با من صحبت کرده 

ولی هنوز چیزی صد در صد نشده است.

بی انضباطی هافبک استقلال در 
ساندرلند

یک ســایت انگلیسی در گزارشــی به خرید جدید تیم 
فوتبال استقلال تهران اشاره و روایتی از بی انضباطی این 
بازیکن در مدت زمان حضورش در تیم ساندرلند پرداخته 
است.تیم فوتبال استقلال تهران روز یکشنبه ۲۱ مرداد 
به صورت رسمی از خرید جدید خود »دیدیه اندونگ« 
رونمایی کرد تا فوتبال ایران شاهد حضور یک بازیکن با 

رزومه    ای خوب در لیگ برتر باشد.
»دیدیه اندونگ« سابقه حضور در تیم فوتبال ساندرلند 
sunder� »انگلیس را در کارنامه خود دارد. ســایت 

landecho« در رابطه با حضور اندونگ در استقلال 
به بی انضباطی این بازیکن در ساندرلند پرداخته است.

در مطلب این سایت آمده: باشگاه استقلال که در فصل 
گذشــته لیگ برتر ایران به مقام دوم دست یافته بود، 
روز یکشــنبه خبر امضای قرارداد »اندونگ« را تأیید 
کرد. این ستاره گابنی با استقلال قرارداد یک ساله ای 
امضا کرده اســت.»اندونگ« که پیش از این با انتقالی 
به مبلغ ۱۳.۶ میلیون پوند از تیم لوریان به ساندرلند 
پیوسته بود، رکورد خرید گران قیمت این باشگاه را به 
نام خود ثبت کرد. با این حال، او به دلیل عدم حضور 
در تمرینات پیش فصل، قراردادش با ساندرلند در سال 
۲۰۱۸ فســخ شــد. در آن زمان، ساندرلند اعلام کرد 
که دلیل غیبت او مشخص نیست و این غیبت حدود 
چهار ماه طول کشــید.در دوران حضــور »اندونگ« 
در اســتادیوم لایت )محل برگزاری دیدارهای خانگی 
ساندرلند( او در ۵۴ بازی به میدان رفت و تنها یک گل 
به ثمر رساند. پس از ترک ساندرلند، او برای تیم های 
مختلفی از جمله گنگام، دیجون، ینی ملاتیاسپور و به 
تازگی الریاض بازی کرده اســت.لازم به ذکر است که 
پیش از این سایت خبر از بی انضباطی این بازیکن در 
تیم ملــی گابن و خط خوردن از اردوی تیم داده بود. 
باید دید در فصل بیســت و چهارم او به مفاد قرارداد 
خود با اســتقلال پایبند خواهد بود یا در این تیم هم 

دست به بی انضباطی خواهد زد.

عبدی به تراکتور پیوست
مهدی عبدی بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس که به صورت 
قرضی در تراکتور حضور داشت به صورت رسمی به این 
تیم تبریزی پیوست. پس از مذاکره سعید مظفری زاده 
سرپرست مدیرعاملی باشگاه، مهدی عبدی با عقد قرارداد 

رسمی شاگرد اسکوچیچ شد.
این مهاجم ۲۵ ساله فصل گذشته به صورت قرضی در 
تراکتــور بازی می کرد و ۶ گل نیــز در ۲۲ بازی به ثمر 
رسانده بود.عبدی که از تیم پرسپولیس به فوتبال ایران 
معرفی شد، آمار ۲۸ گل با پیراهن این تیم را به نام خود 

ثبت کرده است.

مستطیل سبز

قرعه کشی لیگ برتر هندبال انجام شد
مراســم قرعه کشی ســی و هفتمین دوره رقابت  های 
لیگ برتر هندبال مردان با حضور ۱۰ تیم برگزار شد تا 
این رویداد از دهه اول مهرماه رســما آغاز شود. مراسم 
قرعه کشی ســی و هفتمین دوره رقابت  های لیگ برتر 
هندبال مردان امروز سه شــنبه ۲۳ مردادماه با حضور 
مدیران و مربیان باشگاه ها، مسئولین کمیته ها و علیرضا 
پاکدل رئیس فدراســیون هندبال در سالن جلسات این 
فدراســیون برگزار شد.رقابت  های لیگ برتر سال ۱۴۰۳ 
هندبــال مردان ایران با حضور ده تیم برگزار می شــود. 
فولاد مبارکه سپاهان اصفهان، شهید چمران لارستان، 
سنگ آهن بافق یزد، نیروی زمینی کازرون، زغال سنگ 
طبس، آلومینیوم اراک، صنعت مس کرمان، نفت و گار 
گچساران، گیتی پسند اصفهان و سپاهان نوین اصفهان 
تیم  های حاضر در این دوره از رقابت ها می باشــند.ترابی 
رئیس کمیته مسابقات فدراسیون هندبال در این مراسم 
از احتمال حضور دو تیم دیگر هم خبر داد. حضور این دو 
تیم هنوز قطعی نشــده و در صورت نهایی شدن به این 
گروه بندی ها اضافه خواهند شد.در این جلسه، آئین نامه 
برگزاری مسابقات تشریح شــد. از جمله این موارد ارائه 
ضمانت نامه یا چک بانکی به مبلغ ۱۲۰ میلیون تومان 
از طرف باشگاه برای ضمانت حضور در رقابت  های لیگ 
می باشد. همین طور تیم ها باید تا قبل از شروع دیدارها، 
۵ درصد سهم فدراسیون و ۳ درصد سهمه استان ها را از 

قبال قرارداد بازیکنان پرداخت نمایند.
با اعلام کمیته مسابقات، رقابت  های این دوره به صورت 
رفت و برگشــتی برگزار می شــود. با توجه به پیشنهاد 
برخی تیم ها مبنی بر برگزاری مسابقات به صورت پلی 
آف، مقرر شد این پیشنهاد مجدداً بررسی شود.بنابر اعلام 
فدراسیون، دهه اول مهرماه به عنوان زمان شروع مسابقات 
لیگ برتر هندبال مردان اعلام شــد و تلاش خواهد شد 
تا این رقابت ها تا پایان اردیبهشــت سال آینده به اتمام 
برســد.تیم  های حاضر در لیگ اجازه دارند از دو بازیکن 
خارجی حداکثر ۳۵ ساله هم بهره ببرند. البته حضور این 
بازیکنان با تائید سوابق و عملکرد آنها و سابقه حضورشان 
در تیم ها و کشورهای مطرح می باشد.همچنین مقرر شده 
برای اولین بار، تمامی بازیکنان قبل از انعقاد قرارداد باید 
گواهی سلامت داشته و معاینات و تست  های پزشکی را 

پشت سر بگذارند.

مصدومیت دو ستاره کشتی فرنگی
با اعلام حسن رنگرز سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی رباط 
صلیبی محمدهادی ساروی و علیرضا مهمدی در جریان 
مسابقات کشتی در المپیک پاریس دچار پارگی شد.تیم 
ملی کشتی فرنگی با ترکیب کامل راهی المپیک پاریس 
شد و سعید اسماعیلی در وزن ۶۷ کیلوگرم و محمدهادی 
ســاروی در وزن ۹۷ کیلوگرم موفق به کسب مدال طلا 
شــدند.علیرضا مهمــدی در وزن ۸۷ کیلوگرم و امین 
میرزازاده در وزن ۱۳۰ کیلوگرم هم به ترتیب به نشــان 
نقره و برنز رسید.کسب ۴ مدال رنگارنگ از تیم اعزامی 
۶ نفره عملکرد درخشــانی بود که توسط حسن رنگرز 
و شــاگردانش در المپیک پاریس رقم خورد.در جریان 
رقابت ها، کشــتی گیران فرنگی ایران دچار مصدومیت 
شــدند و حالا پس از پایان رقابت ها باید به مداوای خود 
بپردازند.با اعلام حسن رنگرز سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی علیرضا مهمدی با یک رباط صلیبی کاملاً پاره به 
مدال نقره المپیک رسید.همچنین هادی ساروی هم با 
پارگی رباط صلیبی موفق به کسب مدال طلا شد. امین 
میرزازاده هم از ناحیه مینیســک زانو دچار پارگی شد و 
در این شــرایط به مدال برنز المپیک رسید.با توجه به 
اینکــه پارگی رباط صلیبی نیاز به جراحی دارد، با اعلام 
حسن رنگرز قهرمانان کشتی باید تحت عمل جراحی قرار 
بگیرند و پس از جراحی هم باید ۹ ماه دوره نقاهت خود 

را بگذرانند.

احتمال انحلال پرافتخارترین تیم بسکتبال
باشگاه مهرام با وجود تلاش های فدراسیون بسکتبال، فعلا 
برای حضور در لیگ برتر اعلام آمادگی نکرده است.تیم 
بسکتبال مهرام تهران که یکی از باشگاه های ریشه دار و 
پر افتخار در لیگ برتر بســکتبال ایران به شمار می رود،  
به نظر می رسد که در فصل جدید لیگ حضور نخواهد 
داشت و این تیم در آستانه انحلال قرار دارد؛ اتفاق تلخی 
که در سال های گذشــته نیز بارها برای دیگر تیم های 
بزرگ لیگ برتر رخ داده اســت.پس از آنکه مســئولان 
باشگاه مهرام در مجمع سالیانه سازمان لیگ بسکتبال 
ایران حاضر نشدند، شائبه ها درباره کناره گیری این تیم از 
لیگ پررنگ تر شد و اکنون سرپرست سازمان لیگ ایران 
اعلام کرد که مهــرام برای فصل پیش رو اعلام آمادگی 
نکرده است.تیم لیموندیس شیراز هم که یکی از تیم های 
زیرمجموعه مهرام به شــمار می رفت، در فصل پیش رو 
حضور ندارد و باید دید آیا عدم حضور مهرام در لیگ برتر 
قطعی خواهد شد یا خیر.میثم علی پور، سرپرست سازمان 
لیگ بسکتبال ایران گفت: برای فصل جدید سوپر لیگ 
درباره حضور ۱۰ تیم به قطعیت رسیده ایم و دو تیم دیگر 
هم که فصل قبــل در لیگ بودند )لیموندیس و مهرام( 
مکاتبه ای مبنی بر حضور یا عدم حضور انجام نداده اند. 
مســئولان این دو تیم حتما باید به صورت کتبی درباره 
آینده خود به ما اعلام نظر کنند تا ما تصمیم بگیریم.او 
تاکید کرد: با وجود اینکه ما از طریق فدراسیون بسکتبال 
و ســازمان لیگ پیگیر هســتیم تا مهرام را نگه داریم، 
تاکنون مسئولان باشگاه محترم مهرام هیچ تصمیم قطعی 
به ما اعلام نکرده اند. با توجه به ســبقه ای که مهرام در 
لیگ بسکتبال دارد، ما سعی می کنیم این تیم را در لیگ 
حفظ کنیم.سرپرست سازمان لیگ بسکتبال ایران ادامه 
داد: مهرام و بسکتبال به یکدیگر کمک زیادی کرده اند و 
برای ما خوشــایند نیست که مهرام را با این همه سابقه 
در بسکتبال، از دســت بدهیم. دوست داریم این تیم را 
در لیگ برتر نگه داریم، اما تصمیم نهایی با مالک است. 
شاید به این نتیجه رسیده باشند که مطلوب نیست در 

لیگ برتر باشند. 

ذره بین

همدلی|  گروه ورزش: رئیس فدراســیون 
فوتبــال در خصوص بکار گیری سیســتم 
داوری VAR در لیــگ برتر، اظهار کرد: ۲ 
بازی در هفته اول لیگ برتر با VAR انجام 
می شــود که البته باید صدا و سیما کمک 
کند و تایید کند سپس هفت دستگاه دیگر 
 VAR را نیز وارد می کنیم تا تمام بازی ها با

برگزار شود.
مهدی تاج در مجمع سالیانه هیات فوتبال 
آذربایجان شــرقی، تاج درباره اســتفاده از 
سیستم کمک داور ویدیویی در فصل جدید 
لیگ برتــر اظهار کرد: این سیســتمی که 
داریم به ایــران می آوریم یکی از بهترین و 
پیشرفته ترین سیســتم های موجود است و 
این را فیفا به ما داده است. فیفا آن را تایید 
کــرده و پول مرحله اول آن را فیفا داده که 
اگر به ما بود موفق نمی شدیم. در جلسه ای 
که داشتیم دوستان گفتند که صدا و سیما 
هم باید تایید کند. ما راضی بودیم و دنبال 
همین هســتیم که تایید کنیم ولی گفتند 
کــه امکان آن بــرای ما در اراک نیســت. 
بــرای بازی پنج شــنبه گفتند که می رویم 
و می بینیــم. امیدواریم کــه تایید کنند و 
ما این دســتگاه ها را بیاوریم. ما نگران این 
هســتیم که دســتگاه ها را بیاوریم و صدا و 
سیما تایید نکند! گرفتاری های ما هم خاص 
اســت. بازی ها با VAR انجام می شود اما 
صدا و سیما باید آن را تایید کند. جابجایی 
این دستگاه ها بسیار سخت است و هرکدام 

نزدیک به چهار پنج تنُ است.
وی ادامه داد: جلســه ای با ستاد نیروهای 
مسلح داشــتیم و قرار شــد تا موانع بحث 
ســرباز قهرمان را حل کنیــم، تعدادی از 
فوتبالیســت ها ســرباز هســتند و باید در 
تیم های ملــوان و فجر بازی کنند در حالی 
که این تعداد ســرباز نمی توانند فقط در ۲ 
تیم بازی کنند و از سویی نیز نمی شود که 

فوتبالیست به پادگان برود.
تاج افزود: فوتبال، بار بسیاری از بخش های 
دیگر جامعه را به دوش می کشــد، فوتبال 
به رفع مشــکلات اجتماعی کمک می کند 
و وقتــی تیم ملی فوتبال می برد، یک ایران 
خوشحال می شــود و بدون شک فوتبال با 
هیچ پدیده اجتماعی قابل مقایســه نیست، 
تراکتــور هم نه یک تیــم بلکه یک جریان 
در روند توســعه تبریز است و همه باید به 

تراکتور کمک کنند.
درآمد فوتبال جای دیگر هزیه می شود

تــاج با بیان این که ایجاد یک ورزشــگاه به 
معنای تخریب یک زندان اســت، ادامه داد: 
جزو نادرترین کشورها هستیم که پول خود 
فوتبال هم به فوتبــال اختصاص نمی یابد، 
اگــر درآمدهای فوتبال به خود فوتبال داده 

شود، می تواند خودش را اداره کند.
وی گفت: مشکلات ورزشی شهرستان های 
مختلف کشور مشابه هم هستند و جوان ها 

و ورزشکاران جایی برای تمرین ندارند.
استاندارد ورزشــگاه در دنیا ۵۰ تا ۶۰ 

هزار نفر
تاج بــا بیان این که امروز ورزشــگاه بزرگ 

نمی سازند بلکه ورزشگاه های ۵۰ و ۶۰ هزار 
نفری را نوسازی می کنند و باقی تماشاگران 
نیز بازی را از تلویزیون نگاه می کنند، تاکید 
کرد: ورزشــگاه آزادی، همــه الزامات یک 
ورزشــگاه بین المللی را دارد و در ۲ ســه 

هفته دیگر آماده می شود.
ورزشگاه آزادی، همه الزامات یک ورزشگاه 
بین المللی را دارد و در ۲ ســه هفته دیگر 

آماده می شود.
وی بــا بیان این کــه برای بانوان ورزشــی 
نویس، فضا در نظر گرفته شده است، اظهار 
کرد: امروز به ورزشگاه یادگارامام)ره( رفتم 
و دست مریزاد به آقای ستوده نژاد، مدیرکل 
ورزش و جوانان استان می گویم زیرا با توجه 
به وضعیت قبلی این ورزشگاه اکنون بسیار 
عالی شده است و حتی موتورخانه ورزشگاه 

مانند یک هتل است.
تاج ادامه داد: وضعیت چمن، ورزشــگاه و 
رختکن های ورزشــگاه بسیار خوب است و 
کمی ضعف هم ماننــد گیت ها وجود دارد 
که باید به ســرعت حل شــود. بازی ها در 
ورزشگاهی که نور، چمن و رختکن مناسب 
دارد ولــی گیت و بلیت مشــخص ندارند، 
بدون تماشاگر برگزار می شود مثلا ورزشگاه 
غدیر اهواز که تا زمان آماده شــدن گیت، 
به عنوان میهمان بــازی خواهد کرد.گیت 
ورزشــگاه برای هفته دوم لیگ و مســابقه 
تراکتــور و پرســپولیس باید فراهم شــود 
تا هواداران خونگــرم تراکتور که من بابت 
بازی تراکتور و نفت مدیون آن ها هستم جا 
دارد از آن ها عذرخواهی و تشــکر شود، در 

ورزشگاه حضور یابند.
وی تاکید کرد: گیت ورزشــگاه برای هفته 
دوم لیگ و مســابقه تراکتور و پرسپولیس 
باید فراهم شود تا هواداران خونگرم تراکتور 
کــه من بابت بازی تراکتــور و نفت مدیون 
آن ها هستم و جا دارد از آن ها عذرخواهی و 

تشکر شود، در ورزشگاه حضور یابند.
رئیس فدراســیون فوتبال بــا بیان این که 
شهید مالک رحمتی، استاندار شهید یکی از 
عوامل اصلی خصوصی سازی پرسپولیس و 
استقلال بود، افزود: ایشان به صورت جدی 
در زمانی که در ســازمان خصوصی سازی 
حضــور داشــت، این موضــوع را در دولت 

پیگیری کردند.
وی بــه نکاتی درباره برگزاری و لغو بازی ها 
اشاره کرد و ادامه داد: طبق قانون فیفا هیچ 
مسابقه فوتبالی مگر با دستور افسر امنیتی 
لغو نمی شود و بازی بدون آمبولانس برگزار 
نمی شــود در غیر این صورت هر اتفاقی که 

بیفتد، مسئول باید پاسخگو باشد.
وی اظهار کرد: ســهم تبریــز در تیم های 
ملی خوب است و در فوتسال نیز تیم مس 
سونگون سال ها نماینده کشور در آسیا بوده 
اســت. از بازگشــت مظفری زاده به چرخه 

اداری فوتبال خوشحال هستیم.
تاج تاکید کرد: احیای تیم فوتبال ماشــین 
سازی درخواست من از امام جمعه تبریز بود 
زیرا تراکتور و ماشــین سازی دو بال فوتبال 
تبریز بودند. ماشــین ســازی حذف شدنی 
نیســت و باید دوباره این تیم فوتبالی ایجاد 

شود و فدراسیون نیز کمک خواهد کرد.
تبریز آماده میزبانی بازی  های تیم ملی

حبیب ســتوده نــژاد، مدیــرکل ورزش و 
جوانان آذربایجان شرقی نیز در این جلسه 
اظهار کرد: شهید آیت الله آل هاشم در سفر 
ســال گذشــته آقای تاج به تبریز، نظرات 
کارشناســی ارائــه دادند و در ســفر آقای 
کیومرث هاشــمی، وزیر ورزش و جوانان به 
تبریز نیز موضوعاتی مثل ورزشگاه پنج هزار 
نفری مرند، چمن استادیوم یادگار امام)ره( 
تبریز و موضوع احیای باشگاه ماشین سازی 

مطرح شد.
وی افزود: تا امروز تعداد ســه زمین چمن 

افتتــاح کردیم و تعدادی دیگر نیز در هفته 
دولت و هفته تربیت بدنی افتتاح می شــود. 
تلاش می کنیم تا زمین های چمن در سطح 
استان را حفظ کنیم ولی برخی از چمن ها 
از جمله زمین چمن شهرســتان میانه که 
مشــکل آب دارد، تبدیل بــه زمین چمن 

مصنوعی می شود.
وی تاکید کــرد: توجه مــا در کنار ترمیم 
چمن یــادگار امــام)ره(، زمین های چمن 
شهرستان ها بوده و حتی در دورافتاده ترین 
شــهرها مانند خداآفرین نیــز زمین چمن 
مصنوعی داریم و تا جایی که از دســتمان 

برمی آید، در این زمینه تلاش می کنیم.
ســتوده نژاد با اشاره به تصویب اعتبار برای 
اســتادیوم یادگارامام)ره( در ســفر نخست 
رئیس جمهور شــهید به استان، اظهار کرد: 
در کنار باشگاه های تراکتور و مس سونگون 
هستیم و هیچ مبلغی از آن ها برای استفاده 
از اســتادیوم یادگار امام)ره( و پورشــریفی 

دریافت نمی کنیم.
وی بــا بیان این که قهرمانی تراکتور یکی از 
آرزوهای ورزشی من است، افزود: مهمترین 
مشــکل ورزش ما پــای کار نیامدن صنایع 
اســت و حضور تیم های نظامی که پشتوانه 
ساز تیم های استان هستند اکنون کمرنگ 

شده است.
وی تاکیــد کرد: شــهید مالــک رحمتی، 
اســتاندار شهید از من خواست تا نامه ای به 
رئیس فدراســیون فوتبال درباره استادیوم 
یادگار امام)ره( بنویســم که این استادیوم 
 VAR حتما جزو اســتادیوم هایی باشد که

در آن نصب می شود.
مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی 
خطاب به تــاج، افزود: خبرنــگاران بانوی 
استان نیز درخواســت حضور در استادیوم 
دارند که خواهش می کنم کمک کنید تا در 

استادیوم حضور داشته باشند.

رئیس فدراسیون فوتبال خبر داد 

VAR برگزاری ۲ بازی هفته اول لیگ برتر با

همدلی| گروه ورزش: مبینا نعمت زاده که در مســابقات 
تکواندو المپیک به مدال برنز دســت یافــت، با تاکید بر 
اینکه برای مدال طلا به پاریس رفته بود، گفت: البته فکر 

می کنم فینال المپیک برای من زود بود.
 چراغ اول موفقیت و مدال آوری در تکواندو را جوانی ۱۹ 
ساله روشن کرد. مبینا نعمت زاده که دو سال قبل در ۱۷ 
سالگی مدال نقره قهرمانی بزرگسالان آسیا را کسب کرد 
و نقش مؤثری در اولین قهرمانی تاریخی تیم ملی تکواندو 

بانوان در کره جنوبی داشت.
مبینا نعمــت زاده در مورد عملکردش در المپیک پاریس  
به مهر گفت: رقابت های تکواندو در این دوره از مسابقات 
به دلیل حضــور بهترین های دنیا در ســطح فنی بالایی 
برگزار شــد. مــن اولین نماینده تیم چهــار نفره تکواندو 
کشــورمان در بزرگترین آوردگاه ورزشی بودم و به خوبی 
می دانستم که این نتیجه من چه تأثیری بر عملکرد کلی 
تیم دارد. خدا را شــکر که با کسب مدال موفق شدم این 
انگیزه را به ســایر ملی پوشــان بدهم و در نهایت بهترین 

نتیجه را رقم زدیم.
وی بــا بیان اینکه به توانایی خود برای کســب بهترین و 
خوشــرنگ ترین مدال ها در رشته تکواندو اعتقاد داشتم، 
خاطرنشان کرد: بزرگترین قهرمانان دنیا در سنین پایین 
اولین مدال المپیک خود را کسب کرده اند. موضوعی که 
خیلی به من انگیزه داد. مربی من اســتاد مهروز ساعی و 
خانواده بخصــوص پدرم خیلی به من کمک کردند و این 
اعتمــاد به نفس را به من دادنــد که می توانم به این مهم 
دســت پیدا کنم. وقتی مدام تکرار می شــد که تو لیاقت 
بالا رفتن از ســکوی المپیک را داری، شور و اشتیاق من 
برای آغاز المپیک و مبارزه با حریفان بیشــتر و بیشــتر 
می شــد. خود باوری لازم برای رسیدن به مدال المپیک 

را به من داد.

دارنده مدال برنز المپیک به حریفان خود هم اشــاره کرد 
و گفت: قرعه ما از قبل مشــخص بود و می دانســتیم که 
حریفان ما چــه تکواندوکارانی هســتند، به همین دلیل 
تمرینات روی همین نفرات متمرکز شــد و با کمک کادر 
فنــی تیم ملی، روی این حریفــان و آنالیز آنها خیلی کار 
شد. واقعاً برای پیروزی برابر حریف اسپانیایی برنامه ریزی 
دقیقی داشــتم و اجازه ندادم او حرفی برای گفتن داشته 

باشد و این نتیجه همان آنالیزهای قبلی بود.
نعمت زاده با اشــاره به کسب مدال برنز در پاریس گفت: 
بــرای حضــور در المپیک با وجود کم کــردن وزن زیاد، 
بهترین شرایط فنی و بدنی را داشتم و خیلی حساب شده 
و بــا برنامه پیش رفتم و واقعاً حق من رســیدن به فینال 
بود. من فقط برای کسب مدال طلا به پاریس آمده بودم. 
برابر نماینده چین باید پیروز می شدم، ضربه حریف بعد از 

اعلام قطع مبارزه از ســوی داور انجام شد، همه سالن هم 
شــاهد بودند، این دست اتفاقات هم جزئی از مبارزات در 
این سطح اســت. این را به فال نیک می گیرم. شاید برای 
من زود بود در این ســن فینالیست المپیک شده و طلای 

با ارزش المپیک را کسب کنم.
وی ادامه داد: المپیک ۲۰۲۸ تازه ۲۲ ســاله می شــوم و 
تــلاش می کنم طی چهار ســال پیــش رو هدفی که در 
پاریس محقق نشــد را جامه عمل بپوشــانم و به طلای 
المپیک دســت پیدا کنم. اینجا هر چه در توان داشــتم 
گذاشــتم ولی برخی مســائل و اتفاقات تحت کنترل ما 
نیست. من بعد از پایین آمدن از سکوی قهرمانی المپیک، 
عزم خود را برای موفقیت در المپیک بعدی و کسب مدال 
طلا جزم کردم و این را می دانم که باید برای رســیدن به 

آن سخت تلاش کنم.

مبینا نعمت زاده:

برایطلایالمپیک2028ازهمینامروزتلاشمیکنم


